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PROTOKÓŁ NR LXIII/2023 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 31 marca 2023 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.09 do godz. 14.13. 
 
Na sali obecnych było 9 radnych: Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, Agnieszka Sidwa, 
Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, Stanisław Szymański, Krzysztof 
Wojtalewicz, Zbigniew Wypych, zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 3 radnych: Rafał 
Klimczak, Justyna Rapsiewicz, Paulina Szałamacha. 
Na ogólną liczbę 15 radnych łącznie w Sesji udział brało 12 radnych, zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Janusz Kowalski, Ewa 
Wypych, Rafał Zajączkowski. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 

• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 

• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 

• Waldemar Kardasz   - Radca prawny, 

• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli. 
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza, Sekretarza, Radcę prawnego, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządu Osiedli oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających 
transmisję Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 

podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 

 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2023 rok, 
b) o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2023 rok”, 
d) wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi Kutnowskiej spółka                              

z ograniczoną odpowiedzialnością, 
e) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej, 

f) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie.  
3. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2023 rok. 

4. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2023 rok. 
5. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny                     

w Gminie Żychlin z zakresu wspierania rodziny za 2022 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie Protokołu Nr LXII/2023 z dnia 27 lutego 2023 r. 

8. Zakończenie obrad. 
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Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2023 rok, 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2023 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok 
głosowało  - 12 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, 

Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, 

Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych), 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXIII/318/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 
2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 

2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało  - 12 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, 

Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, 

Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych), 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

LX/290/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 15 grudnia 2022r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Uchwała Nr LXIII/319/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

c) określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2023 
rok”, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2023 rok”. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Żychlin na 2023 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żychlin na 2023 rok 
głosowało  - 12 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, 

Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, 

Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych), 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Żychlin na 2023 rok.  

 

Uchwała Nr LXIII/320/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi Kutnowskiej 
spółka  z ograniczoną odpowiedzialnością, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 

eSesja i na stronie BIP. 

Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi Kutnowskiej spółka                              

z ograniczoną odpowiedzialnością - podejmując uchwały z podpunktu d i e w sprawie 
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wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM oraz w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie 

spowoduje otwarcie cyklu przygotowawczego w tym zakresie. Poinformował, że cały proces 

dotyczący budowy bloków będzie długotrwały. Z informacji uzyskanych od Wiceprezesa 

wynika, że cały cykl przygotowawczy i ewentualnie pozyskanie dotacji oraz możliwość 

rozpoczęcia inwestycji to jest około 24 miesięcy. Jako właściciel nieruchomości i ewentualny 

udziałowiec tej spółki, będziemy musieli dokładnie przeanalizować umowę spółki, obowiązki 

Gminy obowiązki jako udziałowca oraz jakie są ewentualne zabezpieczenia. W związku z tym 

będziemy Państwu przedstawiać szczegółowe informacje. Na obecnym etapie wygląda na to, 

że ten program będzie bezpieczniejszym programem dla samych najemców nieruchomości 

niż był program „Mieszkanie Plus”. 

Do powyższego projektu uchwały głos zabrali: 

  

Waldemar Kardasz – Radca prawny – przedstawił różnego rodzaju zagrożenia, jakie mogą 

wyniknąć po podjęciu w/w uchwał – podjęcie uchwały przez Radę dotyczącej wyrażenia zgody 

na utworzenie spółki SIM, da możliwość Burmistrzowi wystąpienia o dofinansowanie na 3 mln 

zł. Wówczas gmina mając udziały do potencjalnej spółki byłaby wspólnikiem, a to wiąże się z 

obowiązkami wynikającymi z samej umowy. Gmina zanim przystąpi do niej, musi najpierw 

wiedzieć jaka będzie umowa Spółki, wspólnicy będą ustalać jej warunki. Mogą wspólnicy 

podjąć np. uchwałę o dopłatach i na przykład Gmina będzie musiała przykładowo kilkaset 

tysięcy zł dopłacić. Jeśli Rada podejmie potencjalnie tą drugą uchwałę wyrażającą zgodę, aby 

gmina dostała 3.000.000 po to, żeby wnieść do spółki tytułem objęcia udziałów, a nie uda się 

ustalić umowy spółki, może być nieakceptowalna i wtedy na przykład w ciągu 6 miesięcy nic 

nie wynegocjujemy wówczas trzeba zwracać te 3 miliony wraz z odsetkami, które będą 

wynosiły rzędu 250.000 zł. Ustawa mówi, że w terminie 12 miesięcy muszą być podjęte 

pierwsze działania mające na celu przystąpieniem do  procesu w cudzysłowie inwestycyjnego, 

czyli przynajmniej powinno być przygotowanie tego przedsięwzięcia poprzez sporządzenie 

projektu zagospodarowania działki lub terenu.  

Drugą rzeczą jak to,  że wybudowany blok będzie musiał mieć potencjalnych najemców, aby 

w ogóle  usługa publiczna w postaci w najmu została uruchomiona. Jeżeli usługi tej nie udałoby 

się uruchomić w ciągu 7 lat, wtedy gmina musiałaby oddać całość środków wraz z odsetkami. 

To są takie teoretycznie zagrożenia, o których Rada powinna wiedzieć. 

Grzegorz Ambroziak poprosił mecenasa, aby przedstawił Radnym zagrożenia, jakie mogą 

wyniknąć po podjęciu w/w uchwały. Zastrzega jednakże, że wstępna akceptacja Rady  nie 

oznacza w stuprocentowej pewności inwestycji. 

Krzysztof Wojtalewicz – zapytał, jak to będzie funkcjonowało bo Pan Burmistrz słusznie 

zwrócił uwagę, że cała inwestycja opiera się głównie na kredytowaniu z BGK. 

Grzegorz Ambroziak – nikt z nas nie wie, co może być za 7 lat. Zdecydowaliśmy się  

przestawić taką uchwałę, gdyż posiadamy działkę z infrastrukturą, mamy wstępną akceptację 

naszej nieruchomości z określeniem, że może być wybudowanych ponad 40 mieszkań bez 

podania kosztów. Jeżeli znajdziemy jakiś punkt zaczepienia, który będzie powodował, że 

będzie obawa o realizację tego projektu to zarekomendujemy Państwu wycofanie się z tego 

na początkowym etapie. 

Poprosił o dokonanie korekty w treści uchwały. Zamiast zapisu, że „wniosek kieruje się do 

ministra budownictwa”, należy zapiać, że „wniosek kieruje się do ministra właściwego do spraw 

rozwoju regionalnego”. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie spółki SIM KZN Ziemi Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi 
Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
głosowało  - 12 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, 
Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, 
Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych), 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na utworzenie spółki SIM KZN Ziemi Kutnowskiej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
 

Uchwała Nr LXIII/321/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

e) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 
tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 
głosowało  - 12 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, 

Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, 

Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych), 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej.  

 

Uchwała Nr LXIII/322/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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f) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                    
w Żychlinie  
głosowało  - 12 radnych (Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Leszek Kwiatkowski, 

Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Elżbieta Sikora, Sylwia Sobierańska, Ewa Stańczak, 

Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, Krzysztof Wojtalewicz, Zbigniew Wypych), 

„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie.  

 

Uchwała Nr LXIII/323/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do p-tu 3. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2023 rok. 

Do powyższego planu nie wniesiono uwag.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada  plan pracy przyjęła jednogłośnie. 

Plan pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2023 rok stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do p-tu 4. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2023 rok. 

 

Do powyższych planów pracy Komisji Rady nie wniesiono uwag.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada  plany pracy komisji przyjęła jednogłośnie. 

Plany pracy Komisji Rady na 2023 rok stanowią załączniki do protokołu.  

 

Do p-tu 5. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Żychlin z zakresu wspierania rodziny za 2022 rok. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono uwag.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie.  

Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Żychlin                     

z zakresu wspierania rodziny za 2022 rok stanowi załącznik do protokołu. 
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Do p-tu 6. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w sprawach różnych. 
 
W dyskusji w sprawach różnych udział wzięli: 
 
Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2 – zgłosiła problem                                      
z zanieczyszczeniem odchodami ptaków Alei Kasztanowej. Problem został już zgłoszony do 
Pana Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej, który poinformował, że to jest problem gminy. 
Zadzwoniła zatem do Pan Zastępcy Zbigniewa Gałązki, który odpowiedział, utrzymania 
porządku na Alei należy do spółdzielni. Prosi o rozwiązanie tej sytuacji. Drugi problem, to walka 
z referatem ochrony środowiska o nieruchomość po restauracji, gdzie zagnieździły się szczury, 
które są ogromnym zagrożeniem na Osiedlu Wyzwolenia. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – problem na Alei Kasztanowej się 
powtarza, staramy się współpracować z właścicielami nieruchomości wzdłuż ulicy 
Narutowicza, wzdłuż Alei kasztanowej. W poprzednich latach podcinane były korony drzew i 
problem udało się wyeliminować. Tak naprawdę teren ten należy po części do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich i do Spółdzielni Mieszkaniowej.  
Zarząd Dróg Wojewódzkich ma roczny kontrakt na podstawie przetargu z firmą, która 
przyjeżdża dwa razy w roku, aby dokonać wycinki traw. W większości to gmina stara się 
przeciwdziałać zanieczyszczeniom na tyle, na ile może. Natomiast możliwości gminy są 
ograniczone ze względu na zmniejszanie dofinansowania na roboty publiczne, z mniej więcej 
z 80 do 100 etatów rocznie, mamy obecnie 14-16 etatów. Postara się  porozmawiać z 
prezesem Spółdzielni, aby bardziej zajął się porządkowaniem terenu. 
Co do nieruchomości po restauracji – właściciel za wiele nie robi w celu uporządkowania 
posesji. Czasem łatwiej jest zapłacić niewielki mandat 100 czy 200 zł niż wynająć firmę w celu 
uprzątnięcia terenu. 
 
Józef Kowalski – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 – zgłosił problem uporządkowania 
posesji koło Przedszkola Nr 1 oraz zapytał, na ile wykorzystywany jest budynek po byłej Szkole 
Nr 1 w Żychlinie? 
 
Grzegorz Ambroziak – właściciel działki był powiadamiamy o konieczności uporządkowania 
terenu, były mandaty, ale to niestety nie przynosi rezultatu. W ramach naszych służb staramy 
się, żeby chodnik był tak naprawdę możliwy do przejścia, czyli ścinamy pierwsze rzędy 
chwastów, aby mieszkańcy mogli przejść chodnikiem. 
Sprawa budynku po Szkole Podstawowej Nr 1 – budynek jest faktycznie wykorzystywany 
nawet nie w 50%, część obiektu jest wykorzystywana przez stowarzyszenia na rzecz 
mieszkańców oraz przez nasz punkt Mopsik. Natomiast na pozostałą część Rada podjęła 
uchwałę dotyczącą repatriacji i chcemy zmodernizować ten obiekt na mieszkania dla 
repatriantów. Jednakże w międzyczasie zmieniły się priorytety rządów i zmieniło się 
ukierunkowanie środków dotacyjnych. 
 
Anna Gryzowska – Sołtys Sołectwa Buszków – poprosiła o naprawę drogi w kierunku Luszyna 
koło mleczarni. 
 
Grzegorz Ambroziak – temat naprawy drogi do sprawdzenia. Poinformował, że gmina 
przystąpiła do programu dotyczącego uzyskania dotacji na usuwanie folii rolniczych. Okazało 
się, że zostało złożonych bardzo mało wniosków w tym zakresie. 
Ponadto kolejny raz  został złożony wniosek w sprawie likwidacji  azbestu z terenu zabudowy 
prywatnej w oparciu o środki ochrony środowiska, a w ramach Polskiego Ładu zostały złożone 
2 wnioski na modernizację zabytków oraz 2 parafie złożyły wnioski na renowację obrazów. 
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Przewodnicząca Rady złożyła serdeczne życzenia świąteczne - dużo zdrowia, szczęścia, 
spokoju, niech ten czas będzie takim okresem zadumy i spotkań rodzinnych. 
 
 
Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr LXII/2023 z dnia 27 lutego 2023 r. 

 

Do powyższego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 8. Zakończenie obrad.  
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
 
Zamknęła LXIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
 
M. Charążka                                                                                 Elżbieta Wanda Sikora 
 

 

 

 

 

 

 

 


